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Sent: Mon 3122/2021 6:50:11 PM

Subject: RE: Telegraaf.nl: Burgemeesters: kijk ook naar gezette prikken bijbesluit over versoepelingen

Received: Mon 3/22/2021 6:50:12 PM

Wat een bijzondere uitspraak van Bruls. Bij afschalen maatregelen kijken we vooral naar de druk op de zorg, secundair naar

besmettingen en verder naar een hele waaier aan indicatoren.

Vaccinatiecijfers expliciet toevoegen is natuurlijk een optie, maar je wilt t vooral terug zien in de zorgeijfers. Voegt daarom

mi weinig toe.
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Onderwerp: FW: Telegraaf.nl: Burgemeesters: kijkos naar gezette mi bij leroverrao ree

Ter info
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Verzonden: maandag 22 maart 2021 16:06

Onderwerp: Telegraaf.nl: Burgemeesters: kijk ook naar gezette prikken bij besluit over versoepelingen

Burgemeesters: kijk ook naar

gezette prikken bij besluit

over versoepelingen
oo EETIEEE
UTRECHT - De vaccinatiegraad moet belangrijker worden in de route naar versoepeling van de

coronamaatregelen. Dat vinden meerdere burgemeesters van het Veiligheidsberaad. Er zou te veel gekeken
worden naar uitsluitend besmettingscijfers, terwijl steeds meer kwetshare mensen een beschermend prikje hebben

gekregen.

De besmettingscijfers zijn natuurlijk zorgelijk, en die moeten we serieus nemen”, zegt voorzitter

[51.2] van het Veiligheidsberaad bijvoorbeeld. ,,Maar ik zie ook de vaccinatiecijfers, en die gaan de goede
kant op. Hoezo houden we ons heel erg vast aan besmettingscijfers, zeker als die niet leiden tot meer
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ziekenhuisopnames?”

Zoals elke week komen 25 burgemeesters, die de voorzitter van hun veiligheidsregio zijn, bij elkaar in

Utrecht om te vergaderen over de coronamaatregelen. En meerdere burgemeesters spreken zich uit op

perspectief naar aanleiding van de vaccinatiegraad, die langzaam groeit.

,Hoe meer er gevaccineerd wordt, hoe meer je ervan uit kunt gaan dat de risico’s omlaaggaan”, vindt

bijvoorbeeld IEE. burgemeester van I.eiden. ,,Dat zou de weg naar perspectief zijn. Je gaat
ervan uit dat het toenemende aantal mensen dat gevaccineerd wordt, geleidelijk ergens toe leidt. Daar houd

ik me aan vast.”

Routekaart

Hij wordt daarin bijgestaan door de Venloose burgemeester Antoin Scholten. ,,De relatie tussen de

vaccinatiegraad, die nu nog te laag is, en versoepelingen, zouden we willen vastleggen in de routekaart”,
vertelt hij. ,,Hoe meer mensen gevaccineerd zijn, hoe meer risico we zouden moeten kunnen nemen. Hoe

meer mensen die kwetsbaar zijn gevaccineerd zijn, hoe meer er mogelijk moet zijn. Er moet een relatie zijn
met het vaccinatieprogramma.”

Ook Ahmed Aboutaleb, de burgemeester van Rotterdam, zou liever meer naar het aantal gezette prikken
willen kijken. ,,Als 1 juli iedereen gevaccineerd is, zou je tussen nu en 1 juli van week tot week moeten

kijken wat er kan.”

,De vaccinatiegraad hoort zeker een onderdeel te zijn van de routekaart”, vindt Wouter Kolff, burgemeester
van Dordrecht. Volgens hem is een vaccinatiegraad namelijk ’objectief en meetbaar’. ,,Op dit moment zijn
er veel mensen gevaccineerd, maar nog meer mensen die nog niét zijn gevaccineerd. Dat moet dus sneller.”

Zijn Arnhemse collega Ahmed Marcouch is dat met hem eens: ,,Iedereen is hard aan het werk aan de

vaccinaties, maar het gaat nog niet hard genoeg.”

Avondklok

Overigens heeft de Rotterdamse burgemeester Aboutaleb nog een andere zorg: het handhaven van de

avondklok als komend weekend de zomertijd weer ingaat, en volgende maand de ramadan al op de kalender

staat. ,,Dat wordt wel een dingetje”, merkt de burgemeester. ,,Het vasten duurt in die tijd tot negen uur, half

tien. Daarna hebben mensen de drang om hun familie te zien. Voor een miljoen mensen in Nederland wordt

dat wel ingewikkeld natuurlijk.”


